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PROTOKÓŁ NR XXXI/2021 

Z SESJI RADY POWIATU W STARACHOWICACH ODBYTEJ  
W DNIU 24 – CZERWCA – 2021 ROKU 

 
 

Przewodnicząca Rady – Bożena Wrona otworzyła o godzinie 9ºº zdalne 
posiedzenie XXXI sesji Rady Powiatu w Starachowicach. 
 
 

W sesji wzięło udział 21 radnych (Przemysław Czaja, Jarosław Olech, Dariusz 
Stachowicz i Sławomir Rymarczyk uczestniczyli zdalnie), wobec powyższego Rada 
Powiatu mogła obradować i podejmować prawomocne decyzje. 
 

Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż mając na uwadze ustalenia podjęte 
podczas Prezydium Rady Powiatu - w związku ze szczególną sytuacją związaną  
z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, zwróciła się  
z uprzejmą prośbą o skrócenie wystąpień dyskusyjnych wyłącznie do niezbędnego 
minimum, celem sprawnego i jak najkrótszego przebiegu obrad. 
 

Na sekretarza obrad, Przewodnicząca Rady – wobec braku sprzeciwu ze 
strony Radnych, powołała radną Marię Salwę.  
 

Przewodnicząca poinformowała radnych, iż wszystkie materiały zostały 
umieszczone w aplikacji e–Sesja, celem zapoznania radnych z nimi. 
 
Ad. 2 
 

Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 
 

W tym miejscu Przewodnicząca Rady poinformowała, że proponowany 
porządek obrad, radni otrzymali w aplikacji e–sesja.  
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji Rady Powiatu. 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 
3. Debata nad przedstawionym Raportem o stanie Powiatu Starachowickiego  

w roku 2020. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Starachowickiego 

wotum zaufania. 
5. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem rocznym  

z wykonania budżetu Powiatu Starachowickiego za 2020 rok oraz informacja  

o stanie mienia komunalnego i objaśnień, 
a) przedstawienie sprawozdań oraz informacji o stanie mienia komunalnego  

i objaśnień, 
b) przedstawienie uchwały Nr 62/2021 VI Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 20 kwietnia 2021 roku w sprawie 
opinii o sprawozdaniach z wykonania budżetu Powiatu Starachowickiego za 
2020 rok wraz z informacją o stanie mienia jednostek samorządu 
terytorialnego i objaśnieniami, 

c) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 
ze sprawozdaniem rocznym z wykonania budżetu Powiatu 
Starachowickiego za 2020 rok. 
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6. Rozpatrzenie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium dla Zarządu 
Powiatu Starachowickiego z tytułu wykonania budżetu Powiatu 
Starachowickiego za 2020 rok: 

a)  przedstawienie Uchwały Nr 2/2021 Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu  
w Starachowicach z dnia 27 maja 2021 roku w sprawie wniosku  
o udzielenie absolutorium dla Zarządu Powiatu Starachowickiego  
z tytułu wykonania budżetu Powiatu Starachowickiego za 2020 rok, 

b)  przedstawienie uchwały Nr 83/2021 VI Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 9 czerwca 2021 roku w sprawie 
opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium, 

c)  podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu 
Starachowickiego z tytułu wykonania budżetu Powiatu Starachowickiego za 
2020 rok. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Muzeum Przyrody  

i Techniki Ekomuzeum im. Jana Pazdura w Starachowicach za rok 2020, 
b) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Powiatowego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Starachowicach, ul. Radomska 70, 
c) przyjęcia Statutu Powiatowego Zakładu Aktywności Zawodowej, 
d) pozostawienia skargi bez rozpoznania, 
e) rozpatrzenia ponownej skargi Pana R. M., 
f)    zmian w budżecie Powiatu Starachowickiego na 2021 rok, 
g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu na lata 2021-2029. 

8. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 
9. Informacja na temat działalności Muzeum Przyrody i Techniki Ekomuzeum  

im. Jana Pazdura w Starachowicach  
10. Informacja z realizacji zadań z zakresu promocji, kultury, ochrony dziedzictwa 

narodowego i turystyki za 2020 rok i planowanych działaniach na 2021 rok. 
11. Przyjęcia planów pracy na II półrocze 2021 roku: 

a)  Komisji Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego, 
b) Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej, 
c) Komisji Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej i Promocji Powiatu, 
d) Komisji Budżetu i Finansów. 

12. Wnioski i oświadczenia radnych. 
13. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Powiatu. 
14. Ustalenie terminu kolejnej sesji Rady Powiatu. 
15. Zakończenie obrad. 

 
W związku z brakiem uwag do powyższego porządku obrad, Przewodnicząca 

Rady przystąpiła do jego realizacji.  
 
Ad. 3 
 
 Debata nad przedstawionym Raportem o stanie Powiatu Starachowickiego  
w roku 2020. 
 

Raport o stanie Powiatu Starachowickiego w roku 2020  

stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że zgodnie z art. 30a ustawy  

o samorządzie powiatowym, zarząd powiatu w dniu 27 maja 2021 r. przedstawił 
Radzie Powiatu Raport o stanie Powiatu Starachowickiego w roku 2020, który został 
umieszczony na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego  
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w Starachowicach. Raport był też przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady Powiatu 
w Starachowicach i został pozytywnie zaopiniowany. 

Następnie poinformowała, że w debacie nad Raportem, zgodnie z ustawą mogą 
zabierać głos również mieszkańcy powiatu, którzy złożą pisemne zgłoszenie do 
przewodniczącej Rady Powiatu. Zgłoszenie takie powinno wpłynąć do dnia  
23 czerwca 2021 r. na dzień przed przedstawieniem Raportu. Jednocześnie 
poinformowała, że w określonym terminie żadne zgłoszenie mieszkańca Powiatu 
Starachowickiego chcącego zabrać głos w debacie nad Raportem nie wpłynęło, 
wobec powyższego, zgodnie z art. 30a ust. 5 ustawy o samorządzie powiatowym  
w debacie nad raportem zabierają głos tylko radni.  

 
Kolejno Przewodnicząca Rady otworzyła debatę nad raportem, w której głos 

zabrali: 
 
 Radna Joanna Główka poruszyła kwestię organizacji komunikacji na 

terenie miasta Starachowice i w Powiecie Starachowickim. Stwierdziła, że  
w mieście liczącym około 50 tys. mieszkańców, transport zbiorowy 
powinien być lepiej zorganizowany, przy czym w mediach przedstawiane są 
informacje bardzo pozytywne, które nie są zgodne z prawdą. Dodała, że 
przejazd przez miasto w godzinach popołudniowych jest bardzo utrudniony 
i wydłużony przez tworzące się korki na drogach i przejazd przez tory 
kolejowe. Stwierdziła, że nie ma starań o środki zewnętrzne na poprawę 
komunikacji w mieście i w powiecie. Podsumowując zwróciła się do władz  
i do zarządu, żeby pomyśleli o budowie wiaduktu i prawidłowej 
komunikacji. 

 
 Radna Danuta Krępa poinformowała, że jest zaniepokojona malejącym 

odsetkiem osób, które zdają maturę. Stwierdziła, że jest to jedynie 81,73%, 
przy czym w Strategii Rozwoju Oświaty zapisane jest, że jakość kształcenia 
jest ciągle podnoszona poprzez organizację różnych zajęć dodatkowych, 
czego efektów nie widać. Stwierdziła, że na takie wyniki matur miała wpływ 
również pandemia i zdalne nauczania, którego nie można porównywać do 
nauczania stacjonarnego w szkołach. Dodała, że wyniki egzaminów, które 
potwierdzają kwalifikacje zawodowe również od wielu lat są 
niezadowalające. Podsumowując stwierdziła, że należy podjąć działania 
zmierzające do poprawy sytuacji w oświacie.  
Kolejno poruszyła kwestię inwestycji drogowych realizowanych w 2020 
roku. Stwierdziła, że gdyby nie było środków z Funduszu Dróg 
Samorządowych i dużego udziału finansowego, min. z Gminy Brody, 
realizacja inwestycji byłaby niemożliwa. Podkreśliła, że Rząd kieruje bardzo 
dużo środków do samorządów na różne inwestycje, w tym inwestycje 
drogowe.  
Następnie podniosła kwestię promocji Powiatu. Stwierdziła, że były 
zaplanowane konkretne środki finansowe, ale pandemia uniemożliwiła 
organizację wielu wydarzeń. Jednocześnie zwróciła uwagę, że Legenda 
STARa odbyła się w formie zdalnej, a po odwołaniu Żelaznych Korzeni był 
przygotowany film edukacyjny. Wobec powyższego zapytała o koszty 
organizacji zdalnej Legendy STARa i wykorzystania środków 
przeznaczonych na organizację Żelaznych Korzeni. Następnie pozytywnie 
oceniła organizację 4 Starachowickiej Strzały, imprezy rowerowej 
organizowanej od 2017 roku, która cieszy się dużym zainteresowaniem. 
Zapytała o zainteresowanie przedsiębiorstw Honorową Nagrodą 
Gospodarczą Starosty „Żelazny Pierścień”. 
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 Radny Piotr Ambroszczyk odniósł się do kwestii szkolnictwa i oświaty. 
Przyznał, że faktycznie wskaźnik zdawalności matur i egzaminów 
zawodowych obniżył się. Stwierdził, że należy się pochylić nad tym 
tematem, dogłębnie go przenalizować i w miarę możliwości, podjąć 
działania przez Powiat zmierzające do naprawy sytuacji. Jednocześnie 
zwrócił uwagę na fakt, że w okresie pandemii zaszły istotne zmiany  
w zakresie nie tylko aktywności samych uczniów, ale również współpracy  
z rodzicami, co ma negatywne przełożenie na efekty nauczania. Ponadto, 
zwrócił uwagę, że system egzaminacyjny i sposób oceny jest odgórnie 
ustalany. Jednocześnie zwrócił uwagę na fakt, że szkolnictwo w powiecie 
odnosi również sukcesy, a wszystko zależy od zaangażowania uczniów  
i nauczycieli. 

 
 Radna Maria Salwa zwróciła uwagę, że należy pochwalić Radę Powiatu min. 

za otworzenie okna życia, kontynuację termomodernizacji budynku 
szpitala, jak również program wdrożenia sytemu unikania bezrobocia przez 
Powiatowy Urząd Pracy w Starachowicach. Następnie złożyła 
podziękowania wszystkim pracownikom szpitala, a także wojskom obrony 
terytorialnej, które angażuje się w segregację pacjentów w szpitalu poprzez 
ich kierowanie do właściwych miejsc i pracę na pierwszej linii. Stwierdziła, 
że pozytywnym jest zagospodarowanie stołówki na cele rehabilitacyjne, 
która dotychczas była niewykorzystywana i niezagospodarowana. Dodała, 
że należy również zagospodarować dawny Oddział Zakaźny.  
Kolejno stwierdziła, że niepokojącym jest znaczny wzrost śmiertelności 
społeczeństwa w porównaniu do niewielkiej liczby urodzeń. Podkreśliła 
również, że priorytetową sprawą jest budowa wiaduktu nad linią kolejową 
w Starachowicach, co umożliwi lepsze skomunikowanie miasta  
i zmniejszy tworzące się korki. Poddała również pod rozwagę możliwość 
montażu „czasomierzy” przy skrzyżowaniach dróg z sygnalizacją świetlną.  

 
 Radna Agnieszka Kuś odniosła się do kwestii egzaminów zawodowych. 

Stwierdziła, że w jej ocenie sytuacja związana z egzaminami zawodowymi 
jest bardzo zła, zwłaszcza w Zespole Szkół Zawodowych nr 3  
w Starachowicach. Wskazała, że uczniowie w ZSZ nr 1 i ZSZ nr 2 zdają 
również egzamin maturalny, co daje dodatkową szansę, w przypadku gdy 
młodzież nie zdecyduje się na pracę w zawodzie. Dodała, że w szkole 
branżowej, zdawalność egzaminów na poziomie 64% to bardzo niski wynik. 
Stwierdziła, że warto rozważyć możliwość wprowadzenia planu 
naprawczego w powyższym zakresie, a niskich wyników egzaminów za 2020 
rok nie można usprawiedliwiać wyłącznie pandemią i zdalnym nauczaniem, 
ponieważ już w poprzednich latach, zdawalność egzaminów zawodowych 
była w granicach 70%, a wskaźnik podwyższa CKZ, gdzie są egzaminy 
praktyczne. 
Ponadto stwierdziła, że Świętokrzyska Wojewódzka Komenda OHP jest 
największym pracodawcą jeśli chodzi o młodzież ze Starachowic  
i zatrudnia ponad 230 osób jako pracowników młodocianych,  
a w Raporcie nie zostali ujęci.    

 
 Radny Mirosław Wojciechowski stwierdził, że największym problemem  

i ciągle nie rozwiązanym jest problem budowy wiaduktu drogowego  
w Starachowicach. W jego ocenie należy zgromadzić środki i podjąć 
wspólne działania przez Powiat Starachowicki i Miasto Starachowice, tak 
aby możliwa była realizacja inwestycji. 
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 Wicestarosta Dariusz Dąbrowski poinformował, że Powiat, jako jednostka 
samorządu ma tworzyć warunki do funkcjonowania szkół, natomiast za 
proces dydaktyczny i realizację zdań z młodzieżą odpowiada sama szkoła  
i jest ona nadzorowana przez Kuratorium Oświaty. Dodał, że Zarząd 
Powiatu również jest zaniepokojony wynikami matur i egzaminów 
zawodowych. Prowadzone są rozmowy w tej sprawie z Dyrektorami, 
natomiast nie są to łatwe sprawy i problemy do rozwiązania na szczeblu 
szkoły. W kwestii wyników matur zaznaczył, że zdawalność w I LO wyniosła 
95,27%, w II LO wyniosła 98,37%, w III LO wyniosła 76,47%,  
w ZSZ nr 2 ponad 80%, natomiast w ZSZ nr 1 zdawalność była niska  
i wynosiła 50,6%, co było przedmiotem analizy i rozmowy z Dyrektorem 
szkoły. Dodał, że problem z wynikami matur wiąże się z naborem do szkół, 
gdzie rozpoczyna się cały proces kształcenia. Wyjaśnił, że jeżeli do szkoły 
trafia stosunkowo słaba młodzież, to w konsekwencji są niskie wyniki 
egzaminu maturalnego. W kwestii kształcenia zawodowego wyjaśnił, że 
ubiegły rok był wyjątkowo trudny, ponieważ nie było możliwości 
przygotowania młodzieży do czerwcowej sesji egzaminacyjnej. Ponadto 
wskazał, że są przypadki gdy uczniowie nie decydują się podejść do 
egzaminu, co nie jest wyłącznie problemem w Powiecie, ale w całym kraju. 
Podsumowując stwierdził, że system kształcenia zawodowego nie jest 
doskonały i wymaga dalszych procesów naprawczych, a Zarząd będzie nad 
tym czuwał i starał się poprawić.  
Kolejno Wicestarosta Dariusz Dąbrowski odniósł się do kwestii promocji 
Powiatu, poruszonej przez radną Danutę Krępę. Poinformował, że środki 
wydatkowane w 2020 roku na organizację imprezy Legenda STARa były 
niższe niż w latach ubiegłych. Impreza miała charakter wirtualny, 
realizowano filmy, nagrania oraz transmisje video, w ramach własnych 
możliwości, przez co ograniczono koszty do minimum. Dodał, że środki 
wydatkowano jedynie na pokrycie kosztów transportu, zakup gadżetów  
i nagród. Kolejno poinformował, że impreza Żelazne Korzenie również 
została zrealizowana w formie on-line. Powiat Starachowicki i Powiat 
Ostrowiecki sfinansował w kwotach po 3 tys. zł realizację filmu 
edukacyjnego, wielokrotnie emitowanego przez TVP Historia i TVP3 Kielce 
oraz na portalach internetowych. Podsumowując poinformował, że 
wirtualny kanał przekazywania informacji o imprezach musi stać się stałą 
ścieżką, z uwagi na bardzo duże grono odbiorców. Kolejno poinformował, że 
pieniądze jakie zostały zaoszczędzone stały się częścią nadwyżki budżetowej 
na koniec 2020 roku. Ponadto wyjaśnił, że planowano zgromadzić środki 
na ułożenie torów kolejki wąskotorowej, pozyskanych w związku z budową 
obwodnicy miasta Iłża. Przekazanie tych torów zależy od firmy, która 
buduje obwodnicę. Pierwotnie firma zapowiadała, że w listopadzie ubiegłego 
roku te tory będą rozbierane, więc Zarząd zabezpieczył środki na realizację 
tego przedsięwzięcia, a ostatecznie nie rozebrano ich w roku ubiegłym. 
Ponadto prowadzona jest korespondencja i rozmowy z PKP i GDDKiA  
w przedmiotowej sprawie. Następnie odniósł się do kwestii plebiscytu 
Żelazny Pierścień. Zapewnił, że nie ma wśród nagrodzonych firm, firmy 
która otrzymałaby statuetkę po raz drugi. 

 
 Starosta Piotr Babicki odniósł się do podnoszonej kwestii budowy 

wiaduktu. Jak poinformował, harmonogram prac jest na bieżąco 
realizowany i ciągle aktualny. Kluczową sprawą jest znalezienie źródeł 
zewnętrznych do sfinansowania inwestycji. Dodał, że istnieje możliwość 
pozyskania środków z Programu Inwestycji Strategicznych, gdzie wkład 
własny mógłby wynosić 5%. Ponadto, zostanie złożony wniosek w ramach 
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Funduszu Rozwoju Dróg jeśli będzie możliwe pozyskanie środków na 
zadania wieloletnie. Dodał, że do aplikowania o środki niezbędna jest 
dokumentacja, a ta zgodnie z zapewnieniami wykonawcy zostanie 
zakończona w terminie. Obecnie jest ona uzgadniana  i tworzone są 
kosztorysy, co daje szansę na kontynuowanie rozmów z PKP, jednym  
z podmiotów, który będzie finansował inwestycję w zakresie przejścia nad 
torami. Zapewnił, że wszystkie prace są realizowane zgodnie z planem,  
a cała inwestycja będzie stanowiła ogromny wydatek zarówno dla 
samorządu powiatowego, jak i dla samorządu gminnego.   
Odnosząc się do wypowiedzi radnej Danuty Krępy podkreślił, że realizacja 
inwestycji drogowych byłaby niemal niemożliwa wyłącznie w ramach 
środków własnych. Zapewnił, że Powiat korzysta ze środków zewnętrznych, 
w tym ze środków rządowych i środków unijnych. Ponadto prowadzona jest 
dobra współpraca z samorządami gminnymi, które partycypują w kosztach 
prac drogowych. Podkreślił, że Powiat ma ogromne zadłużenie finansowe, 
które uniemożliwia samodzielne realizowanie inwestycji. 

 
 Wicestarosta Dariusz Dąbrowski uzupełnił swoją poprzednią wypowiedź  

w zakresie wydatków poniesionych na organizację Legendy STARa w 2020 
roku. Jak poinformował, koszty te wyniosły 7 384 zł.  

 
W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do udziału w debacie, Przewodnicząca 

Rady zamknęła ten punkt porządku obrad i przeszła do realizacji punku 4. 
 
Ad. 4 
 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Starachowickiego 
wotum zaufania. 

 
Treść powyższego projektu uchwały stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała treść powyższego projektu uchwały wraz   
z uzasadnieniem.  
 

W związku z brakiem pytań do powyższego projektu uchwały, Przewodnicząca 
Rady poddała go pod głosowanie.  
 

W przeprowadzonym głosowaniu, Rada Powiatu przy 13 głosach „za”,  
6 „przeciw”, 1 „wstrzymujących się”, 1 „nieobecnych”, podjęła uchwałę  
Nr XXXI/230/2021 Rady Powiatu w Starachowicach z dnia 24 czerwca 2021 roku  
w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Starachowickiego wotum zaufania. 
 

Treść podjętej uchwały wraz z wynikami głosowania  

stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu.  

 
Ad. 5 
 

Przewodnicząca Rady Bożena Wrona zaproponowała, aby pkt 5 porządku 
obrad tj. rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem rocznym  
z wykonania budżetu Powiatu Starachowickiego za 2020 rok oraz informacja  
o stanie mienia komunalnego i objaśnienia zostały rozpatrzone w dyskusji łącznej  
z podpunktami 5a, 5b i 5c, tj.  

a) przedstawienie sprawozdań oraz informacji o stanie mienia komunalnego  
i objaśnień, 
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b) przedstawienie uchwały Nr 62/2021 VI Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 20 kwietnia 2021 roku w sprawie 
opinii o sprawozdaniach z wykonania budżetu Powiatu Starachowickiego za 
2020 rok wraz z informacją o stanie mienia jednostek samorządu 
terytorialnego i objaśnieniami, 

c) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 
ze sprawozdaniem rocznym z wykonania budżetu Powiatu 
Starachowickiego za 2020 rok. 

 
Treść powyższych sprawozdań stanowi załącznik Nr 5a i 5b do niniejszego protokołu 

 
Uchwała Nr 62/2021 VI Składu Orzekającego RIO Kielcach z dnia 20 kwietnia 2021 r.  

stanowi załącznik Nr 5c do niniejszego protokołu 
 

Treść powyższego projektu uchwały stanowi załącznik Nr 5d do niniejszego protokołu. 

 

Wobec braku sprzeciwu ze strony radnych, punkt 5 porządku obrad został 
rozpatrzony w dyskusji łącznej z podpunktami 5a, 5b i 5c.  

 
Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie powyższych informacji Panią 

Magdalenę Zawadzką Skarbnika Powiatu. 
 
Skarbnik Powiatu Magdalena Zawadzka przedstawiła powyższe sprawozdania 

zgodnie z treścią załącznika Nr 5a i 5b do niniejszego protokołu. 
 

Następnie Przewodnicząca Rady poinformowała, iż powyższe sprawozdania 
zostały pozytywnie zaopiniowane przez wszystkie stałe Komisje Rady Powiatu,  
po czym otworzyła dyskusję w trakcie, której głos zabrali: 
 

 Radna Danuta Krępa zwróciła się z pytaniem czy projekt „Rozwój edukacji 
zawodowej Powiatu Starachowickiego” zostanie zakończony w planowanym 
terminie, ponieważ na koniec 2020 roku, projekt zrealizowany jest  
w 54,51% z kwoty całościowej tego projektu 5.720.311 zł, wykonano 
3.103.330 zł. Jednocześnie zapytała co jeszcze jest do wykonania w ramach  
projektu. Kolejno radna zapytała o termomodernizację budynku 
dydaktycznego oraz hali sportowej w Zespole Szkół Zawodowych  
Nr 3. Stwierdziła, że był już ogłoszony przetarg budowlany i zgłosiło się 
siedmiu chętnych wykonawców. Wobec powyższego zapytała czy został już  
rozstrzygnięty ten przetarg i w jakiej kolejności będą wykonywane tam 
roboty budowlane. Radna zapytała również, o planowaną inwestycję  
związaną z poprawą efektywności energetycznej w budynkach szkolnych. 
Zapytała, czy Powiat ma już informację czy te prace będą dofinansowane, 
ponieważ zostały już poniesione koszty na dokumentację techniczną  

w wysokości ponad 125 tys. zł 
 

 Wicestarosta Dariusz Dąbrowski poinformował, iż w projekcie „Rozwój 
edukacji zawodowej Powiatu Starachowickiego” pojawił się problem 
zakupowy, ponieważ pozostały poza inwestycyjne działania związane  
z zakupem wyposażenia do pracowni m.in. mechatroniki i obróbki 
skrawaniem. Wyjaśnił, że szkoły konstruowały listę zakupów i robiły także 
wyceny, co trwało bardzo długo, zmieniał się asortyment, zmieniały się 
programy nauczania, wycofywano pewne zakupy. Doszło już do takiego 
momentu, że jesienią ubiegłego roku, wyznaczono konkretną datę, po której 
zmian dokonywać nie można, bo te zmiany się nie kończyły. Jednocześnie 
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weszły w życie zmiany w prawie zamówień publicznych, które obligują do 
przeprowadzenia cyfrowego zamówienia. W projekcie obsługę zapewniała 
kancelaria prawna, która w momencie, gdy została im przekazana 
dokumentacja, zgłosili szereg swoich uwag. Obecnie dokumentacja została 
zweryfikowana od strony merytorycznej tych zakupów - uwagi dotyczyły 
zapisów odnoszących się na przykład do użytej nazwy procesora w opisie 
przedmiotu zamówienia. Kolejno poinformował, że z uwagi na kończącą się 
tę edycję programu, do końca sierpnia br. na pewno nie uda się 
przeprowadzić tego zamówienia, ponieważ jest to duże zamówienie  
i koniecznym będzie wnioskowanie o przesunięcie terminu realizacji do 
końca roku. Zapewnił, że pracownicy są we współpracy ze szkołami i trwa 
powtórna weryfikacja.  
Odnośnie przetargu dla ZSZ Nr 3, Wicestarosta Dariusz Dąbrowski 
poinformował, iż jest on w trakcie rozstrzygnięcia, zostało wysłane pismo  
z zaproszeniem do złożenia niezbędnych dokumentów do zawarcia umowy  
z Wykonawcą. Dodał, że wpłynęło 7 ofert, z których 6 przekracza możliwości  
finansowe, a tylko 1 oferta mieściła się w granicach środków 
przeznaczonych na realizację tego zadania zgodnie z harmonogramem 
przyjętym dla tej inwestycji. Kolejno Wicestarosta poinformował, iż założono, 
że do 10 września br. zostaną wykonane wszystkie prace wewnętrzne  
w budynku szkoły – polegające na wymianie instalacji elektrycznej, 
przebudowie łazienek, przy czym zakres tych prac nie dotyczy hali,  
a obejmuje wyłącznie budynek dydaktyczny, ponieważ remont hali to 
ingerencja w konstrukcję hali, której ściany są częściowo wykonane z dykty. 
Dodał, że na wykonanie remontu hali konieczne jest uzyskanie pozwolenia 
na budowę, przy czym niezbędna dokumentacja będzie gotowa do  
20 sierpnia br. Jednocześnie Wicestarosta Dariusz Dąbrowski podkreślił, że 
kwota o jaką wnioskowano była zdecydowanie wyższa i wynosiła 8 mln zł, 
natomiast Powiat otrzymał 6 mln zł. Konieczne będzie pozyskanie 
dodatkowych środków, gdy tylko będą takie możliwości. Konieczne jest 
dostosowanie szkoły do obowiązujących standardów i wymogów dla osób 
niepełnosprawnych, zostanie przeprowadzona termomodernizacja i montaż 
fotowoltaiki. Do 10 września br. powinny zakończyć się roboty wewnętrzne, 
natomiast roboty zewnętrzne do wiosny przyszłego roku.  
Kolejno odniósł się do kwestii termomodernizacji budynków ZSZ Nr 1  
i II LO. Jak poinformował we wrześniu 2020 roku złożono wnioski do 
Norweskiego Mechanizmu Finansowego, na środki którymi dysponuje 
Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Wnioski 
miały być rozpatrzone do końca ubiegłego roku, natomiast informację  
o wynikach postepowania Powiat otrzymał w miesiącu maju br. Wyjaśnił, że 
wnioski zostały ocenione na 37 punktów z możliwych 110, przy czym po 
złożeniu odwołania do Ministerstwa Klimatu przyznano dodatkowe punkty – 
przyznano 89 punktów. Dodał, że niebawem powinna być ogłoszona lista 
rankingowa. W przypadku zakwalifikowania wniosków do dofinansowania, 
zostanie rozpoczęty proces przygotowania inwestycji do realizacji. Następnie 
poinformował, że w przypadku ZSZ Nr 2 i CKZ – aplikowano o środki do 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego. 
Dotychczas wiadomo jedynie, że projekt został oceniony pozytywnie, ale 
Zarząd Województwa wstrzymał się z ogłoszeniem listy rankingowej, 
ponieważ prowadzone są negocjacje z Komisją Europejską o zwiększenie 
środków na ten cel. Dodał, że opóźnione są oceny wszystkich wniosków 
zarówno, jeżeli chodzi o RPO jak i Norweski Mechanizm Finansowy, głownie 
z uwagi na pandemię COVID – 19. 
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 Radna Danuta Krępa przypomniała, iż od wielu miesięcy mówiono  
o remoncie hali przy ZSZ Nr 3, którego brakiem i odsuwaniem w czasie 
radna jest zaniepokojona. Stwierdziła, że jej zdaniem prace w ZSZ nr 3 
powinny rozpocząć się właśnie od hali, ponieważ zajęcia odbywają się tam  
w złych warunkach.  

 
 Wicestarosta Dariusz Dąbrowski dodał, iż chciałby aby przeprowadzono 

remont i hali i szkoły, decyzję o takim kształcie przeprowadzenia remontu 
podjęto po uzyskaniu akceptacji projektu oraz środków finansowych, które 
powiat otrzymał w grudniu 2020 rok, wobec powyższego prace można było 
rozpocząć dopiero z początkiem 2021 rok. Ponadto zaznaczył, że w chwili 
kiedy zlecano wykonanie projektu na przeprowadzenie remontu, ceny robót 
i materiałów budowalnych były zdecydowanie niższe niż obecnie. Pod czas 
ustaleń, szacowano że z 8 mln zł, około 5 mln zł zostanie przeznaczone na 
budynek dydaktyczny i około 3 na halę, przy czym pozyskano 6 mln zł,  
a dodatkowo nastąpiła znaczna podwyżka cen materiałów budowalnych. 
Ponadto zwrócił uwagę, że nie można pozostawić budynku głównego  
z oberwanymi rynnami, wodą cieknącą po ścianach i degradującym 
tynkiem, gdzie dodatkowo budynek główny zaopatruje halę w ciepło  
i energię elektryczną. Podkreślił, że jest jeden wykonawca, który zmieścił się 
w ramach możliwości finansowych, a należy zauważyć, że z dnia na dzień 
materiały nadal drożeją. Wicestarosta Dariusz Dąbrowski dodał, iż decyzja  
o kształcie remontu nie zapadła jednoosobowo, a została przedyskutowana  
i przemyślana, tak aby osiągnąć jak najlepszy efekt.  

 
 Radna Agnieszka Kuś przypomniała, iż głównym argumentem za 

koniecznością przeniesienia siedziby ZSZ Nr 3 była hala, która i tak teraz 
nie zostanie wyremontowana. Dodała, że wówczas nie mówiono o stanie 
budynku głównego i potrzebie jego remontu, natomiast teraz to on jest 
priorytetem. Kolejno radna zapytała co z zaleceniami Sanepidu, które 
wskazywały na konieczność zamknięcia hali. Jednocześnie stwierdziła, iż to 
hala powinna być w pierwszej kolejności wyremontowana, a nie budynek 
szkoły. Dodała że budynek szkoły zostanie wyremontowany, a hala 
pozostanie w takim stanie i nadal Sanepid będzie mógł podjąć decyzje o jej  
zamknięciu.  

 
 Radna Joanna Główka stwierdziła, iż to Zarząd Powiatu podjął decyzję  

o remoncie budynku szkoły zamiast remontu hali. Dodała, iż w Zarządzie 
Powiatu powinien być przedstawiciel Prawa i Sprawiedliwości, bo to dzięki 
zabieganiu Posła są przyznane środki na remont, a jeśli powstała nadwyżka 
w budżecie Powiatu to powinna być przeznaczona na remont hali, a nie 
wcześniejszą spłatę kredytów. Radna wyraziła swoje niezadowolenie  
z decyzji o remoncie budynku dydaktycznego, zamiast hali sportowej. 

 
 Starosta Piotr Babicki stwierdził, że harmonogram prac w ZSZ Nr 3 był 

decyzją wspólną, zarządu powiatu, przedyskutowaną z radą pedagogiczną  
i uzgodnioną z dyrekcją szkoły. Podkreślił, że współpraca z obecną dyrekcją 
układa się bardzo dobrze, cały proces jest znany i jawny, dyskutowany od 
bardzo dawna. Zaznaczył, że Powiat uzyskał dofinansowanie na zadanie pn. 
kompleksowa termomodernizacja budynku dydaktycznego, oraz hali 
sportowej, wraz z remontem wewnętrznym budynku hali. Budynek szkoły 
wymaga remontu i nie może być pominięty na rzecz remontu hali sportowej. 
Ponadto zaznaczył, że jednym z argumentów za przyniesieniem siedziby 
szkoły był stan hali, ale ówczesny Dyrektor wraz z nauczycielami wykonali 
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prace remontowe, które poprawiły wygląd wewnętrzny hali. Dodatkowo 
podkreślił, że sytuacja na rynku materiałów budowalnych jest niepokojąca, 
wniosek o dofinansowanie składany był na podstawie cen kosztorysowych  
z 2020 roku, a ceny materiałów cały czas drożeją. Zapewnił, że prace w hali 
na kwotę około 1 mln zł na pewno zostaną wykonane a na dodatkowe prace 
środki będą poszukiwane. Dodał, że w ocenie Zarządu Powiatu i dyrekcji 
szkoły wybrano dobry priorytet. 

 
 Radna Joanna Główka stwierdziła, iż żadne argumenty przedstawione przez 

Starostę jej nie przekonują i nadal uważa, że kredyty powinny być spłacone  
w swoim terminie, a nadwyżka budżetowa powinna być przeznaczona na 
remont hali w ZSZ Nr 3. 

 
 Starosta Piotr Babicki poinformował, iż Zarząd Powiatu musi przede 

wszystkim brać pod uwagę ekonomię, zaciągając kredyty nadchodzi czas ich 
spłaty, a gdyby obecnie nie była realizowana polityka oszczędnościowa to 
nie byłoby możliwości uchwalenia budżetu na kolejny rok. Podkreślił, że 
spłacenie kredytów daje realną możliwość uchwalania budżetu na przyszły 
rok. Dodał, że sytuacja w 2018 roku była katastrofalna i gdyby nie sprzedaż 
mienia powiatu i polityka oszczędnościowa nie byłoby pozytywnej opinii RIO 
o wykonaniu budżetu oraz możliwości starania się o środki  
z Funduszy. Dodał, że nadwyżka budżetowa była konsekwencją min. 
wpływu na rachunek Powiatu środków z Rządowego Funduszu Inwestycji 
Lokalnych, które wpłynęły w grudniu 2020 roku i nie zostały wydatkowane 
do końca ubiegłego roku. Podsumowując poinformował, że w ocenie 
Zarządu Powiatu i dyrekcji szkoły, decyzja o takim harmonogramie prac  
w ZSZ Nr 3 jest dobrą decyzją.  

 
 Radna Danuta Krępa przypomniała, że argumentem za koniecznością 

przeniesienia szkoły do innej lokalizacji był brak hali sportowej w dobrym 
stanie, a teraz gdy pojawiły się środki finansowe i tak hala nie zostanie 
wyremontowana, a jedynie budynek szkoły.  

 
 Wicestarosta Dariusz Dąbrowski poinformował, iż stan techniczny budynku 

został odkryty gdy zajął się nim projektant. Wyjaśnił, że stan techniczny 
szkoły zagraża bezpieczeństwu, dlatego też konieczne jest przeprowadzenie 
remontu, a wysokość pozyskanych środków finansowych pozwoli na 
doprowadzenie do należytego stanu wszystkich aspektów poruszanych przez 
Sanepid. Dodał, że najważniejsze jest bezpieczeństwo dzieci uczących się  
w szkole.  

 
   Członek Zarządu Ryszard Nowak stwierdził, iż należy zacząć od nazwy 

zadania, która brzmi: kompleksowa termomodernizacja budynku 
dydaktycznego, oraz hali sportowej, wraz z remontem wewnętrznym 
budynku hali. Dodał, że po dokonanej analizie stanu technicznego budynku 
dydaktycznego okazało się, że wymaga on natychmiastowej naprawy. 
Zarząd Powiatu nigdy nie twierdził, że nie przeprowadzi remontu. Kolejno 
przypomniał, iż do spłaty jest ponad 32 mln zł kredytu, a ze spłatą 
zobowiązań nie można czekać, ponieważ konieczne są do wykonania 
inwestycje, w tym przede wszystkim wiadukt. Zaznaczył, że sytuacja na 
rynku materiałów budowalnych nie jest stabilna i należy to brać pod uwagę 
przy każdej inwestycji. Ponadto wskazał, że ze sprawozdania 
przedstawionego przez Panią Skarbnik wynika, że nie wszystkie dochody 
udało się otrzymać. Dodał, że budynek dydaktyczny jest wizytówką szkoły,  
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a jego remont jest konieczny do prowadzenia zajęć. Podsumowując 
stwierdził, że łatwiej jest korzystać z innego budynku hali do prowadzenia 
zajęć sportowych, niż budynku dydaktycznego do prowadzenia nauki ze 
wszystkich innych przedmiotów.   

 
W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji, Przewodnicząca Rady 

poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego wraz ze sprawozdaniem rocznym z wykonania budżetu powiatu 
Starachowickiego za 2020 rok. 
 

W przeprowadzonym głosowaniu, Rada Powiatu w Starachowicach przy  
14 głosach „za”, 5 „przeciw” i 1 „wstrzymującym się”, 1 „nieobecnym” podjęła 
uchwałę Nr XXXI/231/2021 Rady Powiatu w Starachowicach z dnia 24 czerwca  
2021 roku w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem rocznym z wykonania budżetu Powiatu Starachowickiego za  
2020 rok. 
 

Treść powyższej uchwały wraz z wynikami głosowania imiennego  
stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu 

 
Ad.6 
 

Przewodnicząca Rady zaproponowała aby pkt 6 porządku obrad tj. 
rozpatrzenie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium dla Zarządu 
Powiatu Starachowickiego z tytułu wykonania budżetu Powiatu Starachowickiego za 
2020 rok, został rozpatrzony w dyskusji łącznie z podpunktami 6a, 6b i 6c.  

 
W związku z brakiem sprzeciwu ze strony radnych, Przewodnicząca Rady 

poprosiła Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie wniosku Komisji 
Rewizyjnej o udzielenie absolutorium dla Zarządu Powiatu Starachowickiego  
z tytułu wykonania budżetu Powiatu Starachowickiego za 2020 rok, w tym: 

6a) przedstawienie Uchwały Nr 2/2021 Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu  
       w Starachowicach z dnia 27 maja 2021 roku w sprawie wniosku  
       o udzielenie absolutorium dla Zarządu Powiatu Starachowickiego  
       z tytułu wykonania budżetu Powiatu Starachowickiego za 2020 rok, 
6b) przedstawienie uchwały Nr 83/2021 VI Składu Orzekającego Regionalnej  
      Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 9 czerwca 2021 roku  
      w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium, 
6c) przedstawienie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu  
      Powiatu Starachowickiego z tytułu wykonania budżetu Powiatu  
      Starachowickiego za 2020 rok. 

 
Uchwała Nr 83/2021 VI Składu Orzekającego RIO w Kielcach z dnia 9 czerwca 2021r. 

stanowi załącznik Nr 7a do niniejszego protokołu  

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Paweł Brzozowski poinformował, iż 

Komisja Rewizyjna na posiedzeniu dniu 27 maja 2021 r. podjęła uchwałę  
Nr 2/2021 w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu z tytułu 
wykonania budżetu Powiatu Starachowickiego za 2020 rok, która uchwałą  
Nr 83/2021 VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  
w Kielcach z dnia 9 czerwca 2021 r. w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej 
w sprawie absolutorium – została pozytywnie zaopiniowana.  
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W związku z powyższym Komisja Rewizyjna kieruje wniosek do Rady Powiatu 
w Starachowicach o udzielenie Zarządowi Powiatu Starachowickiego absolutorium  
z tytułu wykonania budżetu Powiatu Starachowickiego za 2020 rok.  

W materiałach w aplikacji eSesja radni otrzymali projekt uchwały Rady 
Powiatu w Starachowicach w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu 
Starachowickiego z tytułu wykonania budżetu Powiatu Starachowickiego za 2020 
rok, w którym zapisano, iż udziela się absolutorium dla Zarządu Powiatu 
Starachowickiego z tytułu wykonania budżetu Powiatu Starachowickiego za 2020 
rok.” 

 
Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusje w trakcie, której głos zabrali: 
 

 Radna Joanna Główka zwróciła się z prośbą o 5 minutową przerwę. 
 
Wobec powyższego Przewodnicząca Rady ogłosiła 5 minutową przerwę  

w obradach sesji.  
 
Po przerwie wznowiono obrady sesji.  

 
 W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca  
Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie: udzielenia absolutorium 
dla Zarządu Powiatu Starachowickiego z tytułu wykonania budżetu Powiatu 
Starachowickiego za 2020 rok. 

 
Treść powyższego projektu uchwały stanowi załącznik Nr 7b do niniejszego protokołu. 
 

 W przeprowadzonym głosowaniu Rada Powiatu przy 13 głosach „za”, 6 
„przeciw” i 2 „nieobecnych” podjęła uchwałę Nr XXXI/232/2021 Rady Powiatu  
w Starachowicach z dnia 24 czerwca 2021 roku w sprawie udzielenia absolutorium 
dla Zarządu Powiatu Starachowickiego z tytułu wykonania budżetu Powiatu 
Starachowickiego za 2020 rok. 
 

Treść podjętej uchwały wraz z wynikami głosowania  
stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu.  

 
Starosta Piotr Babicki podziękował radnym, którzy pozytywnie ocenili 

wykonanie budżetu Powiatu udzielając absolutorium dla Zarządu Powiatu. 
Jednocześnie złożył podziękowania dla pracowników Starostwa Powiatowego  
i jednostek podległych. 
 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 10 minutową przerwę w obradach.  
 
Po przerwie wznowiono obrady sesji.  

 

Ad.7a) 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 
Muzeum Przyrody i Techniki Ekomuzeum im. Jana Pazdura w Starachowicach za 
rok 2020. 
 

Treść powyższego projektu uchwały stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu. 
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Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą do Pana Pawła Kołodziejskiego 
Dyrektora Muzeum Przyrody i Techniki Ekomuzeum im. Jana Pazdura  
w Starachowicach o przedstawienie powyższego projektu uchwały.  

 
Pan Paweł Kołodziejski Dyrektor MPiT przedstawił projekt uchwały wraz  

ze sprawozdaniem zgodnie z treścią powyższego projektu uchwały.  
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż powyższy projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej 
i Promocji Powiatu oraz Komisję Budżetu i Finansów. 

 
W związku z brakiem pytań do projektu powyższej uchwały, Przewodnicząca 

Rady poddała go pod głosowanie. 
 

W przeprowadzonym głosowaniu Rada Powiatu przy 13 głosach „za”,  
1 „przeciw”, 6 „wstrzymujących się”, 1 „nieobecnym” podjęła uchwałę  
Nr XXXI/233/2021 Rady Powiatu w Starachowicach z dnia 24 czerwca 2021 roku  
w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Muzeum Przyrody  
i Techniki Ekomuzeum im. Jana Pazdura w Starachowicach za rok 2020. 
 

Treść podjętej uchwały wraz z wynikami głosowania  
stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu.  

 
 Ad. 7b) 
 
 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 
Powiatowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Starachowicach, ul. Radomska 70. 

 
Treść powyższego projektu uchwały stanowi załącznik Nr11 do niniejszego protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż powyższy projekt uchwały został 

umieszczony w aplikacji eSesja. Ponadto poinformowała, że sprawozdanie finansowe 
PZOZ i projekt uchwały zostały pozytywnie zaopiniowane przez Komisję Zdrowia  
i Polityki Społecznej oraz Komisję Budżetu i Finansów. 

 
Do dyskusji zgłosiła się radna Danuta Krępa która stwierdziła, iż Powiatowy 

Zakład Opieki Zdrowotnej w Starachowicach osiągnął bardzo dobry wynik 
finansowy, szpital ciągle wzbogaca się w nowoczesny sprzęt, co oczywiście ma 
znaczenie i przekłada się na jakość usług i na dobro pacjenta. Podkreśliła, że bardzo 
cenną inicjatywą było powstanie okna życia. Pozytywnie oceniając działalność 
PZOZ, radna Danuta Krępa poinformowała, że członkowie klubu Prawa  
i Sprawiedliwości w Radzie Powiatu będą głosować za przyjęciem sprawozdania 
finansowego PZOZ za 2020 rok.   

 
W związku z brakiem pytań do powyższego projektu uchwały, Przewodnicząca 

Rady poddała go pod głosowanie.  
 

W przeprowadzonym głosowaniu Rada Powiatu przy 20 głosach „za”,  
1 „nieobecnym”, podjęła uchwałę Nr XXXI/234/2021 Rady Powiatu  
w Starachowicach z dnia 24 czerwca 2021 roku w sprawie zatwierdzenia rocznego 
sprawozdania finansowego Powiatowego Zakładu Opieki Zdrowotnej  
w Starachowicach, ul. Radomska 70. 
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Treść podjętej uchwały wraz z wynikami głosowania  

stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu.  
 
Ad.7c) 
 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Powiatowego Zakładu 
Aktywności Zawodowej. 

 
Treść powyższego projektu uchwały stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż Radni zapoznali się z powyższym 

projektem uchwały i został on pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Zdrowia  
i Polityki Społecznej.  

 
W związku z brakiem pytań do powyższego projektu uchwały, Przewodnicząca 

Rady poddała go pod głosowanie.  
 

W przeprowadzonym głosowaniu, Rada Powiatu przy 17 głosach „za”,  
2 „wstrzymujących się”, 1 „brak głosu”, 1 „nieobecny”, podjęła uchwałę  
Nr XXXI/235/2021 Rady Powiatu w Starachowicach z dnia 24 czerwca 2021 roku  
w sprawie uchwalenia statutu Powiatowego Zakładu Aktywności Zawodowej.  

 
Treść podjętej uchwały wraz z wynikami głosowania  

stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu.  
 
Ad.7d) 
 
 Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia skargi bez rozpoznania. 

 
Treść powyższego projektu uchwały stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą do Pana Piotra Ambroszczyka  

o przedstawienie projektu powyższej uchwały.  
 

Wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Piotr Ambroszczyk 
odczytał treść projektu powyższej uchwały.  

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż powyższy projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. 
 

W związku z brakiem pytań do powyższego projektu uchwały, Przewodnicząca 
Rady poddała go pod głosowanie.  
 

W przeprowadzonym głosowaniu Rada Powiatu przy 16 głosach „za”,  
3 „wstrzymujących się”, 2 „nieobecnych”, podjęła uchwałę Nr XXXI/236/2021 Rady 
Powiatu w Starachowicach z dnia 24 czerwca 2021 roku w sprawie pozostawienia 
skargi bez rozpoznania. 
 

Treść podjętej uchwały wraz z wynikami głosowania  
stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu.  

 
Ad.7e) 
 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi Pana R. M 
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Treść powyższego projektu uchwały stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą do Pana Piotra Ambroszczyka  

o przedstawienie projektu powyższej uchwały.  
 

Wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Piotr Ambroszczyk 
odczytał treść projektu powyższej uchwały.  

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż powyższy projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. 
 
Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusje w trakcie, której głos zabrali: 
 
 Radna Joanna Główka zapytała czy Komisja przed podjęciem decyzji  

o projekcie uchwały wysłuchała Pana R.M? 
 

 Radny Piotr Ambroszczyk w odpowiedzi na zadane pytanie poinformował, iż 
wszystkie możliwości prawne zostały wyczerpane, a kolejne wnoszone skargi 
nie wnoszą nic nowego, dlatego też Komisja zdecydowała o pozostawieniu 
skargi bez rozpatrzenia.  

 
W związku z brakiem dalszych pytań do powyższego projektu uchwały, 

Przewodnicząca Rady poddała go pod głosowanie.  
 

W przeprowadzonym głosowaniu Rada Powiatu przy 14 głosach „za”,  
5 „wstrzymujących się”, 2 „nieobecnych”, podjęła uchwałę Nr XXXI/237/2021 Rady 
Powiatu w Starachowicach z dnia 24 czerwca 2021 roku w sprawie rozpatrzenia 
ponownej skargi Pana R.M. 

  
Treść podjętej uchwały wraz z wynikami głosowania  

stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu.  
 

Ad. 7 f, g) 
 

Podjęcie uchwał w sprawie zmian w budżecie Powiatu Starachowickiego na 
2021 rok oraz w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Starachowickiego na lata 2021 - 2029. 
 

Projekty uchwał stanowią załącznik Nr 19 i Nr 20 do niniejszego protokołu 
 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Magdalenę Zawadzką Skarbnika 
Powiatu o przedstawienie powyższych projektów uchwał łącznie. 
 

Skarbik Powiatu Magdalena Zawadzka przedstawiła powyższe projekty uchwał 

wraz z uzasadnieniami zgodnie z załącznikami do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Bożena Wrona poinformowała, iż powyższe projekty 

uchwał zostały pozytywnie zaopiniowane przez Komisję Budżetu i Finansów. 

 
W związku z brakiem osób do dyskusji, Przewodnicząca Rady Powiatu poddała 

pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu 
Starachowickiego na 2021 rok. 
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W przeprowadzonym głosowaniu przy 19 głosach „za”, 0 „przeciw”,  

0 „wstrzymujących się” i 2 „nieobecnych”, Rada Powiatu podjęła uchwałę  
Nr XXXI/238/2021 z dnia 24 czerwca 2021 roku w sprawie zmian w budżecie 
Powiatu Starachowickiego na 2021 rok. 
 

Treść podjętej uchwały wraz z wynikiem głosowania  
stanowi załącznik Nr 21 do niniejszego protokołu 

 
W związku z dalszym brakiem pytań, Przewodnicząca Rady Bożena Wrona 

poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Starachowickiego na lata 2021 - 2029. 
 

W przeprowadzonym głosowaniu przy 20 głosach „za”, 0 „przeciw”,  
0 „wstrzymujących się” i 1 „nieobecnych” Rada Powiatu podjęła uchwałę  

Nr XXXI/239/2021 z dnia 24 czerwca 2021 roku w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Starachowickiego na lata 2021 - 2029.  
 

Treść podjętej uchwały wraz z wynikiem głosowania  
stanowi załącznik Nr 22 do niniejszego protokołu 

 
Ad. 8 
 

Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 
 

Przewodnicząca Rady Bożena Wrona poinformowała, iż przedmiotowe 
sprawozdanie zostało przekazane Radnym w aplikacji e-Sesja. 
 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 23 do niniejszego protokołu. 

 

W związku z brakiem pytań do sprawozdania, Przewodnicząca Rady przeszła 
do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 
 
Ad. 9 
 

Informacja na temat działalności Muzeum Przyrody i Techniki Ekomuzeum  
im. Jana Pazdura w Starachowicach. 

 
Treść powyższej informacji stanowi załącznik Nr 24 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż powyższa informacja została 
pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej  
i Promocji Powiatu w miesiącu maju. 

 
 Wobec braku pytań do powyższej informacji, Przewodnicząca Rady stwierdziła, 
że Rada Powiatu w Starachowicach zapoznała się z przedmiotową informacją. 
 

Ad. 10 

 

Informacja z realizacji zadań z zakresu promocji, kultury, ochrony dziedzictwa 
narodowego i turystyki za 2020 rok i planowanych działaniach na 2021 rok. 
 

Treść powyższej informacji stanowi załącznik Nr 25 do niniejszego protokołu.  
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Przewodnicząca Rady poinformowała, iż informacja została Radnym przesłana 
w aplikacji e-Sesja i została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Edukacji, 
Kultury, Kultury Fizycznej i Promocji Powiatu w miesiącu maju. 
 
 Wobec braku pytań do powyższej informacji, Przewodnicząca Rady stwierdziła, 
że Rada Powiatu w Starachowicach zapoznała się z przedmiotową informacją. 
 

Ad. 11 
 

Przyjęcie planów pracy komisji Rady Powiatu.  
 
 W związku z brakiem pytań do projektów planów pracy Komisji, 
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie plan pracy Komisji Bezpieczeństwa, 
Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego na II półrocze 2021 roku. 
 

W przeprowadzonym głosowaniu przy 17 głosach „za”, 2 „brak głosu”,  
2 „nieobecnych” Rada Powiatu przyjęła plan pracy Komisji stanowiący załącznik  
Nr 26 do niniejszego protokołu.  
 

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie plan pracy Komisji 
Zdrowia i Polityki Społecznej na II półrocze 2021 roku. 
 
 W przeprowadzonym głosowaniu przy 17 głosach „za”, 2 „brak głosu”,  
2 „nieobecnych” Rada Powiatu przyjęła plan pracy Komisji stanowiący załącznik  
Nr 27 do niniejszego protokołu.  
 

Kolejno Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie plan pracy Komisji 
Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej i Promocji Powiatu na II półrocze 2021 roku. 
 
 W przeprowadzonym głosowaniu przy 18 głosach „za”, 1 „brak głosu”,  
2 „nieobecnych” Rada Powiatu przyjęła plan pracy Komisji stanowiący załącznik  
Nr 28 do niniejszego protokołu.  
 

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie plan pracy Komisji 
Budżetu i Finansów na II półrocze 2021 roku. 
 
 W przeprowadzonym głosowaniu przy 19 głosach „za”, 2 „nieobecnych” Rada 
Powiatu przyjęła plan pracy Komisji stanowiący załącznik Nr 29 do niniejszego 
protokołu.  
 
Ad. 12 
 
  Wnioski i oświadczenia radnych. 
 

 Radna Joanna Główka powiedziała, że chciałaby się dowiedzieć kto wygrał 
przetarg w Zespole Szkół Zawodowych nr 3 w Starachowicach na 
wykonanie prac. 
 

 Wicestarosta Dariusz Dąbrowski powtórzył informacje przedstawiane 
wcześniej. Zaznaczył, że przetarg nie jest rozstrzygnięty, a firma  
oferująca najniższą cenę została poproszona o złożenie niezbędnych 
dokumentów do podpisania umowy. Dodał, że póki nie zostanie zakończone 
postępowanie nie chciałby ogłaszać nazwy firmy. 
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  W związku z brakiem dalszych zgłoszeń, Przewodnicząca Rady przeszła do 
realizacji pkt 13 porządku obrad. 
 
Ad. 13 
 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 

Przewodnicząca Rady Bożena Wrona poinformowała, iż Sekretarz obrad 
zapoznał się z treścią protokołu i podpisał go. Poinformowała, iż do chwili obecnej 
nie wpłynęły żadne uwagi radnych dotyczące protokołu Nr XXX/2021 z dnia  
29 kwietnia 2021 roku. 

 Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu 
Nr XXX/2021. W przeprowadzonym głosowaniu, Rada Powiatu przy 19 głosach „za”, 
0 „przeciw” , 0 „wstrzymujących się”, 2 „nieobecny” przyjęła powyższy protokół. 
 
Ad. 14 
 

Ustalenie terminu kolejnej sesji Rady Powiatu. 
 

Przewodnicząca Rady Bożena Wrona, poinformowała, że zgodnie z planem 
pracy Rady Powiatu, kolejna sesja odbędzie się w miesiącu sierpniu, a o jej 
dokładnym terminie radni zostaną poinformowani najwcześniej jak będzie to 
możliwe. 
 
Tematyką sesji będzie: 
 
1. Informacja na temat działalności: 

a) Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa, 
b) Świętokrzyskiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego, 
c) Wojewódzkiego Inspektoratu Inspekcji Ochrony Roślin i Nasiennictwa, 
d) Kasy Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego,  
e) Powiatowej Rady Izby Rolniczej. 

2. Przyjęcie sprawozdań z działalności stałych komisji Rady Powiatu  
za I półrocze 2021 roku. 

 
Ad.15 
 

Zakończenie obrad. 
 
 Wobec wyczerpania całości porządku obrad Przewodnicząca Rady Bożena 
Wrona o godzinie 12:32 zamknęła obrady XXXI sesji Rady Powiatu. 
 

 
 Na tym Protokół zakończono i podpisano. 
 

Przewodnicząca Rady 

      Bożena Wrona 

Sekretarz Obrad 

  Maria Salwa  
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Protokołowali: 
Izabela Rafalska, Martyna Swaciak 
 

Dokładny zapis przebiegu obrad znajduje się na stronie:  

https://esesja.tv/transmisja/16654/xxxi-sesja-rady-powiatu-w-
starachowicach-z-dnia-24-czerwca-2021r.htm 

 


